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Vragen van gemeenteraadsleden Gemeenteraad

 
Onderwerp: 
 

Skatevoorziening Stiphout-Warande 

Datum 26 september 2013 
Partij: SDOH-D66-HB 
  
Bijlage: 41 
Ingekomen brief griffie: 27 september 2013 
Antwoord college: 22 oktober 2013 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
De gemeente Helmond is in samenwerking met de Wijkraad Stiphout-Warande als enige tijd bezig met de 
ontwikkeling van een skatevoorziening  voor de jeugd in deze wijken. Dit naar aanleiding van een verzoek 
van diverse jongeren. In 2012 heeft de gemeente Helmond in overleg met de aanvragers, de wijkraden, de 
LEV-groep en diverse betrokkenen gekeken naar een mogelijke locatie voor deze voorziening. Deze locatie 
(op de hoek van de president Rooseveltlaan en de Jan van Brabantlaan) is eind 2012 met de bewoners 
besproken. Ook is tijdens de raadsvergadering van 4 december 2012 een krediet beschikbaar gesteld voor 
de aanleg van skatevoorzieningen. Een aantal bewoners uit de omgeving heeft nadien aangegeven 
bezwaren te hebben tegen de voorgestelde locatie. De bedenkingen, die uit de bewonersavonden naar 
voren zijn gekomen, hebben geleid tot een heroverweging van de in eerste instantie gekozen locatie. 
Uiteindelijk heeft het college besloten een andere locatie aan te wijzen, te weten een plek bij het dierenpark 
in de Warande. In mei van dit jaar werd bericht dat een nieuwe locatie in de Warande zou zijn aangewezen 
voor de skatevoorziening. Deze locatie heeft wederom tot onrust en handtekeningenacties bij de bewoners 
geleid. Op 18 september 2013 is op de website van het ED zelfs gepubliceerd dat helemaal geen 
skatevoorziening meer in het stadspark de Warande zou komen. De gemeente zou het plan hebben 
afgeblazen na voortdurende protesten. De gemeente gaat nu weer in overleg met de wijkraad. Uiteraard 
onderschrijft onze fractie het belang van een goede afweging. Zowel de belangen van omwonenden als van 
de jongeren, maar ook de mogelijke overlast voor de dieren in het dierenpark, dienen hierbij te worden 
meegenomen. Vanwege het feit dat het traject al enige tijd loopt en sprake is van wisselde berichtgeving, 
vrezen wij echter dat het verzoek van de jongeren inmiddels door de tijd is ingehaald. Dit leidt voor onze 
fractie tot de volgende vragen: 

1. Wat is de laatste stand van zaken met betrekking tot de locatiekeuze van de betreffende 
skatevoorziening? 

2. Worden zowel de jongeren als de wijkbewoners voldoende op de hoogte gesteld van de laatste 
ontwikkelingen? 

3. Zijn de jongeren die twee jaar geleden het initiatief namen voor het skatepark nog betrokken en 
überhaupt geïnteresseerd in het skatepark? 

4. Onderschrijft uw college het belang van een betrouwbare overheid en bent u derhalve voornemens 
binnen afzienbare tijd een gepaste locatie voor de skatevoorziening te vinden? 

5. Is het mogelijk om het zoekgebied voor een gepaste locatie te vergroten? 
 
Graag vernemen wij uw reactie. 
Met vriendelijke groet, 
Namens de fractie SDOH-D66-Helmondse Belangen 
Gaby van den Waardenburg, raadslid 
 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 

1. Wij zijn na de handtekeningenactie zo snel mogelijk in overleg getreden met alle betrokken partijen. 
Dit overleg vond plaats in de Warande op 26 september. Hierbij waren o.a. buurtbewoners, de 
initiatiefnemers, wijkraden, de initiatiefnemers van de handtekeningenactie en enkele mensen 
namens de gemeente Helmond aanwezig. Tijdens dit overleg is een alternatieve locatie aan de orde 
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gekomen, die bij aanwezige partijen op draagvlak kon rekenen (deze is als bijlage bijgevoegd). Naar 
de locatie moet nog wel technisch onderzoek en onderzoek naar de sociale veiligheid worden 
gedaan. In week 43 of 44 verwachten wij uitsluitsel te kunnen geven op deze vragen. Hierna zullen 
wij alle betrokkenen op de hoogte brengen.  

2. Goede communicatie met alle betrokken vinden wij belangrijk. Wij hebben zeer regelmatig contact 
met de initiatiefnemers. De wijkraden Stiphout-Warande en Centrum zijn nauw betrokken bij de 
ontwikkeling van de skatevoorziening. Ook is er diverse keren overleg geweest met de 
wijkbewoners, bijvoorbeeld tijdens twee inloopavonden over het onderwerp.  Bij belangrijke 
ontwikkelingen (zoals de locatiekeuze in mei) sturen we een brief aan direct omwonenden.  

3. Deze jongeren zijn nog erg geïnteresseerd in een skatevoorziening. Begin september is er 
bovendien nog een initiatief bij de gemeente binnengekomen voor de realisering van een 
skatevoorziening vanuit Stiphout.  

4. Wij willen graag een geschikte locatie vinden voor de beide initiatieven. Uiteraard vinden we het 
belangrijk om daarvoor eerst een breed draagvlak in de omgeving te vinden.   

5. Gezien de huidige ontwikkeling lijkt dit vooralsnog niet noodzakelijk. Mochten bij de nieuwe locatie 
hindernissen ontstaan, gaan wij deze optie bespreken met de initiatiefnemers.  

 
Wij hopen u hiermede voldoende te hebben geantwoord. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
de burgemeester    de secretaris 
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel A.A.M. Marneffe RA 


